
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 14.06.2017 

Tidspunkt: 10:00 – 17:40 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 
Bjørn Røkkum Medlem AP 
Anisa Ali Aden Medlem AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Trygve Stavik (permisjon fra kl. 16.45) Medlem AP 
Marit Selfors Isaksen Medlem AP 
May Jorid Strand Medlem AP 
Sander Løken Berntsen Medlem AP 
Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 
Edgar Normann Gundersen Medlem AP 
Arne Magne Rønningen Medlem AP 
Erling Outzen (permisjon fra kl. 15.20) Medlem SV 
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Merknader 

 

TIL DAGSORDEN: 

Ordfører Ståle Refstie orienterte om at representanten Stig Rune Andreassen, FrP, har reist 
spørsmålet om sikkerheten er godt nok ivaretatt for myke trafikanter på Driva bru og foreslo at 
saken tas opp til debatt i slutten av møtet. 

I tillegg ønsker ordføreren å ta opp påmeldingen til LVKs landsmøte i Tromsø 24. – 25. august 
2017. 

Kommunestyret ga sin tilslutning til dette og sakene ble tatt opp etter de ordinære sakene var 
ferdig behandlet. 

Ordføreren orientert også om at det er ønskelig å orientere om planene for markeringen av 50-
årsjubileet for Innerdalen naturvernområde etter at de oppsatte orienteringssakene er ferdig.  
Kommunestyret ga også sin tilslutning til dette. 

 

ORIENTERINGSSAKER: 

1. Daglig leder Ellen Engdahl orienterte om ORKide Nordmøre regionråd 
2. Banksjef Jonny Engdahl og lokalhistoriker Petter Erik Innvik orienterte om Sunndal 

Sparebanks 125-årsjubileum og -historie. 
3. Kultursjef Ole Magne Ansnes og plansjef Anne Guri Aase orienterte om planene for 

markeringen av 50-årsjubileet for Innerdalen Naturvernområde. 
4. Ordfører Ståle Refstie orienterte om at det er blitt sendt ut invitasjon til LVKs 

landsmøte i Tromsø 24.-25.08.2017 til alle gruppelederne med beskjed om å oppnevne 
en person fra sin gruppe som ønsker å melde seg på.  Følgende personer ønsker å 
melde seg på: Stig Rune Andreassen (FrP), Jørgen Singsdal (SP), Ståle Refstie og Janne 
Merete Rimstad Seljebø (AP) og Arne Christen Drøpping (KrF).  I tillegg kan 1 person fra 
administrasjonen delta.  Politisk sekretariat tar ansvaret for påmeldingen av nevnte 
deltakere.  Deltakerne selv tar ansvaret for å bestille reise. 

 



TILLEGGSSAK OM DRIVA BRU: 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende merknad på vegne av Sunndal FrP 
og ordfører Ståle Refstie: 

«Kommunestyret er bekymret over trafikksikkerheten for gående og syklende over nye Driva 
bru, spesielt når det blåser.  Det er ikke fysisk skille mellom gang- og sykkelvegen og vegbanen, 
og på dager med mye vind risikerer myke trafikanter å blåse ut i vegbanen.  Kommunestyret ber 
Vegvesenet sikre brua mot dette, og kommuneadministrasjonen bes følge opp saken overfor 
Vegvesenet.» 

Kommunestyret sluttet seg enstemmig til merknaden. 

 

HABILITETSVURDERINGER: 

Til drøftings- og informasjonssak 2/17: 

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som 
styremedlem i Kristiansund og Nordmøre Havn IKS.  Ståle Refstie ble vurdert inhabil i 
behandlingen av saken etter forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

Representanten Bjørn Røkkum utfører arbeid for havneselskapet som ansatt i kommunen (blant 
annet kontroll av porten på Hammarkaia i forbindelse med båtanløp).  Røkkum har ikke deltatt 
i tilretteleggelsen eller vært involvert i saken på annen måte.  Habilitetsspørsmålet er heller ikke 
blitt reist av en part.  Røkkum mener seg ikke inhabil og ba kommunestyret vurdere om det var 
nødvendig med en behandlinga av habilitetsspørsmålet.  Kommunestyret ga ikke uttrykk for at 
dette var nødvendig.  

 

Til sak 48/17: 

Representanten Erling Rød oppfordret kommunestyret om å vurdere om noen kunne være 
inhabil i saken.  Når saken kom opp til behandling, ble oppfordringen tatt opp igjen av rådmann 
Randi Dyrnes.   Se for øvrig påtegningen under sak 48/17 for hvilke representanter som fikk sin 
habilitet vurdert. 

 

Til sak 51/17: 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter 
i styret for Mogrenda borettslag.  Singsdal ble vurdert inhabil i behandlingen av saken etter 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

Representanten Trygve Stavik, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hans 
bestemor er andelseier i Mogrenda borettslag.  Stavik ble vurdert inhabil i behandlingen av 
saken etter Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b). 

Representanten Bjørn Røkkum, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hans tante 
er andelseier i Mogrenda borettslag.  Røkkum ble vurdert habil i behandlingen av saken etter 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd. Bokstav b), jf. Fvl. §6. 2. ledd følgende. 

 

 

 

 



PERMISJONER: 

- Representanten Laila Rønningen ble innvilget permisjon fra kl. 13.30 og deltok ikke fra 
og med behandlingen av sak 38/17, samt behandlingen av DIS 2/17, som ble behandlet 
etter interpellasjonen. 

- Representanten Erling Outzen ble innvilget permisjon fra kl. 15.20 og deltok ikke fra og 
med behandlingen av sak 47/17. 

- Representanten Jonas B. Koksvik ble innvilget permisjon fra kl. 16.30 og deltok ikke fra 
og med behandlingen av sak 53/17. 

- Representanten Trygve Stavik ble innvilget permisjon fra kl. 16.45 og deltok ikke fra og 
med behandlingen av sak 54/17. 

 

DOKUMENT LAGT UT I MØTET: 

- Årsmelding 2016 for Sunndal kommune 
- Årsberetning 2016 for Sunndal Energi KF 
- Program for Ørafest 22. juni – 1. juli 2017 
- Program for familiedag på Renndølsetra 1. juli 2017 

 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssakene, drøftingssakene 1/17 og 
2/17 og behandlingen av sak 38/17 – 54/17 og interpellasjon 3/17 

Anne Guri Aase Plansjef – deltok under orienteringssakene, drøftingssakene 1/17 og 2/17 
og behandlingen av sak 38/17 – 51/17 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under behandlingen av sak 38/17 – 
44/17 

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under behandlingen av sak 38/17 – 44/17 

Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under behandlingen av sak 38/17 

Kari Korsnes Helsesjef – deltok under behandlingen av sak 38/17  

Ole Magne Anses Kultursjef – deltok under behandlingen av sak 41/17 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under behandlingen av sak 41/17 

Monica Holthe Innkjøpsansvarlig – deltok under behandlingen av sak 46/17 

 
Andre som møtte: 
Navn Stilling 

Bjarne Dyrnes Revisor – deltok under behandlingen av sak 38/17 – 40/17 og 42/17 – 
43/17 

 



Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit H. Resell 
møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
          Lusie Gjersvoll        Ståle Refstie   Erling Rød 
             ordfører 
  



 

Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Drøftings- og informasjonssaker   

DIS 1/17 Kommunestyremøtet 06.09.2017 - tema og 
gjennomføring 

 2017/1092 

DIS 2/17 Kristiansund og Nordmøre Havn IKS - mandat til 
generalforsamlingen 

 2009/1167 

  
Saker til behandling 

  

PS 37/17 Uttalelse til høring om deponi for ordinært avfall på 
Raudsand 

 2016/15114 

PS 38/17 Årsmelding for Sunndal kommune   2017/654 

PS 39/17 Sunndal kommune - regnskap 2016  2017/520 

PS 40/17 Finansrapport 2016  2017/990 

PS 41/17 Tertialrapport - 1. tertial 2017 - Sunndal kommune  2017/989 

PS 42/17 Sunndal Energi KF - årsberetning og regnskap 2016  2017/928 

PS 43/17 Sunndal Energi KF - Disponering av årsoverskudd 
2016 

 2017/936 

PS 44/17 Budsjettreguleringer 1. tertial 2017  2017/26 

PS 45/17 Nytt rapporteringssystem i Sunndal kommune  2016/14906 

PS 46/17 Innkjøpsreglement Sunndal kommune 2017 etter nytt 
lovverk om offentlige anskaffelser - ny behandling 

 2017/624 

PS 47/17 Kommunal forskrift om rett til sykehjemsplass  2015/854 

PS 48/17 Sunndalsøra samfunnshus BA - mandat til årsmøtet  2017/592 

PS 49/17 Stengning av kommunal veg - Erik Hauges alle mot 
Sunndalsvegen ved Holten 

 2016/14660 

PS 50/17 Ruteendringsprosessen 2018 og endringer i fergenes 
juleruter - innspill fra Sunndal kommune 

 2017/634 

PS 51/17 Mogrenda Borettslag - søknad om kostnadsdekning 
2016 - 2017 

 2010/573 

PS 52/17 Hydro cup - økonomisk støtte 2017  2017/176 

PS 53/17 Søknad om permisjon fra verv som leder i oppvekst- og 
omsorgsutvalget 

 2016/14649 

PS 54/17 TV-aksjonen 2017 - oppnevning av kommunekomité  2017/876 

    



Interpellasjoner 

IN 3/17 Interpellasjon - nytt styre i Kristiansund og Nordmøre 
Havn IKS 

 2015/1873 

  
Spørsmål til ordfører 

  

SP 1/17 Spørsmål til kommunestyremøte 14.06.2017 - 
svømmehallen, åpen for hvem 

 2017/1116 

  
Referatsaker 

  

RS 41/17 Oversendelse av prosjektrapport - Regionalt senter for 
Helseinnovasjon og Samhandling 

 2017/815 

RS 42/17 Merknad til NTP 2018-2029 fra ORKide - Nordmøre 
regionråd - uttalelse sendt Mørebenken 

 2016/15070 

RS 43/17 Sunndal Nasjonalparksenter - Protokoll fra 
generalforsamlingen 03.05.2017 

 2008/2138 

RS 44/17 Kontrollutvalgets uttalelse til byggeregnskap - gnr. 50, 
bnr. 1, fnr. 130, nye omsorgsboliger i sentrum 

 2017/638 

RS 45/17 Kontrollutvalgets uttalelse til Sunndal Energi KF sitt 
årsregnskap for 2016 

 2017/928 

RS 46/17 Kontrollutvalgets uttalelse til Sunndal kommunes 
årsregnskap for 2016 

 2017/520 

RS 47/17 Protokoll generalforsamling i Kommunekraft AS, 
12.05.2017 

 2008/1846 

RS 48/17 Oppfølging av tidligere brev om sammenheng mellom 
Lindetrær og humledød 

 2015/43550 

RS 49/17 Sunndal kommunes uttalelse til søknad om endring av 
tillatelse til virksomhet etter forurensingsloven 

 2012/1418 

RS 50/17 Protokoll fra møte 3/17 i kontrollutvalget i Sunndal 
11.05.2017 

 2008/262 

RS 51/17 Invitasjon til å delta i felles utredningsarbeid for felles 
brann og redningstjeneste 

 2017/748 

RS 52/17 Invitasjon til å delta i felles utredningsarbeid for felles 
brann og redningstjeneste 

 2017/748 

RS 53/17 Notat fra dialogmøte SUNS-SNF-ØP 25.04.2017  2017/739 

RS 54/17 Ny organisasjon i politidistriktet  2014/1881 

 
 



DIS 1/17 Kommunestyremøtet 06.09.2017 - tema og gjennomføring 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret slutter seg til rådmannens forslag om seminar/foredrag i kommunestyret 06.09.17 
og 18.10.17 i henhold til saksframlegget. 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte om saken innledningsvis. 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Kommunestyret slutter seg til rådmannens forslag om seminar/foredrag i kommunestyret 06.09.17 
og 18.10.17 i henhold til saksframlegget. 
 
 

 

DIS 2/17 Kristiansund og Nordmøre Havn IKS - mandat til 
generalforsamlingen 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram for kommunestyret til drøfting og eventuelle innspill til eierrepresentanten i 
KNH sitt Havnerådsmøte 28.07.17. 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Ordfører Ståle Refstie sitter i styret for Kristiansund og Nordmøre Havn IKS og vurderer seg selv 
inhabil i saken.  Han ba kommunestyret vurdere habilitetsspørsmålet.  Kommunestyret erklærte 
Ståle Refstie inhabil i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e), og 
fratrådte.  Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 
 
Det ble også tatt opp at Bjørn Røkkum, AP, utfører arbeid for havneselskapet som ansatt ved 
kommunalteknisk tjeneste.  Røkkum anses ikke som part i saken og har heller ikke deltatt i 
saksutredningen på noe nivå.  Habilitetsspørsmålet er ikke reist av en part i saken.  Bjørn Røkkum 
anser seg ikke som inhabil og overlot til kommunestyret å vurdere om habilitetsspørsmålet skulle 
behandles.  Ingen av kommunestyrets medlemmer ba om dette og spørsmålet ble derfor ikke tatt 
opp til behandling. 
 
Representanten Lusie Gjersvoll, AP, fremmet følgende forslag til innspill i saken: 
«Sunndal kommunestyre foreslår følgende innspill til vår eierrepresentant i Kristiansund og 
Nordmøre Havn IKS sitt havnerådsmøte 28.07.2017: 
Redusert anløpsavgift må håndteres innenfor selskapets rammer uten innkreving av 
kapitalinnskudd fra eierne. 



Havnerådet må sørge for å bringe formelle forhold rundt regnskap, styremedlemmer og 
styreposisjoner i orden.» 
 
Under debatten og etter Erling Rød, FrP, sitt innlegg hvor han la fram sin interpellasjon om samme 
tema som skal behandles senere i møtet, foreslo representanten Steinar Husby, V, å utsette 
drøftingssaken til etter behandlingen av Rød sin interpellasjon.  Husby la fram følgende 
utsettelsesforslag: 
«Utsette drøftingssak DIS 2/17 til etter behandlingen av interpellasjon IN 3/17.» 
 
Utsettelsesforslaget ble vedtatt med 25 mot 1 stemme. 
 
Saken ble gjenopptatt etter at interpellasjon IN 3/17 var ferdigbehandlet. 
 
VOTERING: 
Forslaget fremmet av Lusie Gjersvoll ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre foreslår følgende innspill til vår eierrepresentant i Kristiansund og 
Nordmøre Havn IKS sitt havnerådsmøte 28.07.2017: 
Redusert anløpsavgift må håndteres innenfor selskapets rammer uten innkreving av 
kapitalinnskudd fra eierne. 
Havnerådet må sørge for å bringe formelle forhold rundt regnskap, styremedlemmer og 
styreposisjoner i orden. 
 

 
 

PS 37/17 Uttalelse til høring om deponi for ordinært avfall på 
Raudsand 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre ber Miljødirektoratet om følgende: 

 Det blir ikke gitt tillatelse til å frafalle kravet om dobbel bunntetting i deponiet. Sunndal 
kommune mener det er uheldig at det allerede nå søkes om dispensasjon fra krav i 
avfallsforskriften.  

 Det må settes krav at det avsettes penger til avslutning av deponiet fra dag én. Tidligere 
erfaringer viser at dette er nødvendig for å få en sikkert avslutningsprosess. 

 Gjennomføringsfrekvensen av resipientundersøkelse i Tingvollfjorden må økes. Ved 
gjennomføring hvert 6. år kan det potensielt skje mye skade i fjorden før det blir oppdaget.  
 

Sunndal kommune mener det er uheldig at søknadene om etablering av deponi innenfor området 
på Raudsand kommer oppdelt og blir behandlet hver for seg. På denne måten mister man 
helhetsvurderingen og det vil være vanskelig å se hva den samlede faren for forurensing er.  



 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Representanten Jonny Meland, AP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han har 
engasjert seg i en aksjonsgruppe mot deponi for farlig avfall på Raudsand.   
Formannskapssekretær Brit Helene Resell redegjorde for reglene om habilitet og vurder ut i fra 
det representanten som habil i behandlingen av saken. 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg til vurderingene og erklærte Jonny Meland habil i 
behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 
 
Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 
 
Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag til uttalelse fra AP og SV: 
«Den omsøkte driftssøknaden for deponi 2 på Raudsand kommer i tillegg til utslipp fra 
eksisterende deponi 1 og fra gruvene der eksisterende gruveganger er fylt med store mengder 
farlig avfall. Fjorden utenfor Raudsand har dårlig vannkvalitet og er dels sterkt forurenset. Det 
er varslet enda en søknad om utslipp fra deponiet for uorganisk farlig avfall på Raudsand, som 
behandles i samme reguleringsplan. 
Før det gis nye tillatelser for avfallsdeponering på Raudsand, ber derfor Sunndal kommune om 
at Miljødirektoratet krever en kartlegging av hva slags avfall som er deponert i dagens deponi, 
og i hvilke mengder. Videre krever Sunndal kommune at det iverksettes nødvendig opprydding i 
eksisterende deponi og rensing av avrenning og annen forurensing. 
Driftssøknaden er også første trinn i gjennomføring av en reguleringsplan som innebærer store 
konsentrasjoner av forurensede og farlige stoffer på Raudsand, samt prosessering av tilsvarende 
med utslipp til Tingvollfjorden. Kommunestyret i Sunndal er sterkt kritiske til at det allerede i 
første runde søkes dispensasjon fra krav i avfallsforskriften. 
For Tingvollfjorden er det den samlede belastningen som er vesentlig. Alle utslipp, planlagte, 
ikke planlagte, godkjente og ikke godkjente vil før eller siden havne i Tingvollfjorden. Sunndal 
kommune finner det uakseptabelt at søknadene om etablering av deponi innenfor området på 
Raudsand kommer oppdelt og blir behandlet hver for seg av Miljødirektoratet. På denne måten 
mister man helhetsvurderingen og det vil være vanskelig å se hva den samlede faren for 
forurensing er. 
Miljørisikovurderingen viser flere antagelser og sannsynligheter og den viser stor usikkerhet om 
konsekvenser ved anlegget. For Sunndal Kommune er det uakseptabelt at miljøkonsekvensene 
ved et slik anlegg ikke kan garanteres med 100% sikkerhet. 
I tillegg kommer usikkerheten med lang transport for hovedmengden av avfallet, enten på vei 
eller på sjø. Kommunestyret i Sunndal vil påpeke at Sunndal kommune er nærmeste nabo til 
Raudsand, og fjordstrømmene går innover mot våre bygder Jordalsgrenda, Oppdøl og 
Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. 
Til den gjeldende søknaden om deponi for ordinært avfall på Raudsand (deponi 2) ber for øvrig 
Sunndal kommunestyre Miljødirektoratet om følgende: 

 Det må ikke gis tillatelse til å frafalle kravet om dobbel bunntetting i deponiet. 
 Det må settes krav om at det avsettes penger til avslutning av deponiet fra dag én. Tidligere 

erfaringer viser at dette er nødvendig for å få en sikkert avslutningsprosess. 
 Gjennomføringsfrekvensen av resipientundersøkelse i Tingvollfjorden må økes. Ved 

gjennomføring hvert 6. år kan det potensielt skje mye skade i fjorden før det blir oppdaget. 

Hvis ikke dette kan etterkommes, ber Sunndal kommune om at driftssøknaden fra Bergmesteren 
Raudsand AS avslås.» 
 



VOTERING: 
Innstillingen ble satt opp imot forslaget fra AP og SV. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Den omsøkte driftssøknaden for deponi 2 på Raudsand kommer i tillegg til utslipp fra 
eksisterende deponi 1 og fra gruvene der eksisterende gruveganger er fylt med store mengder 
farlig avfall. Fjorden utenfor Raudsand har dårlig vannkvalitet og er dels sterkt forurenset. Det 
er varslet enda en søknad om utslipp fra deponiet for uorganisk farlig avfall på Raudsand, som 
behandles i samme reguleringsplan. 
Før det gis nye tillatelser for avfallsdeponering på Raudsand, ber derfor Sunndal kommune om 
at Miljødirektoratet krever en kartlegging av hva slags avfall som er deponert i dagens deponi, 
og i hvilke mengder. Videre krever Sunndal kommune at det iverksettes nødvendig opprydding i 
eksisterende deponi og rensing av avrenning og annen forurensing. 
Driftssøknaden er også første trinn i gjennomføring av en reguleringsplan som innebærer store 
konsentrasjoner av forurensede og farlige stoffer på Raudsand, samt prosessering av tilsvarende 
med utslipp til Tingvollfjorden. Kommunestyret i Sunndal er sterkt kritiske til at det allerede i 
første runde søkes dispensasjon fra krav i avfallsforskriften. 
For Tingvollfjorden er det den samlede belastningen som er vesentlig. Alle utslipp, planlagte, 
ikke planlagte, godkjente og ikke godkjente vil før eller siden havne i Tingvollfjorden. Sunndal 
kommune finner det uakseptabelt at søknadene om etablering av deponi innenfor området på 
Raudsand kommer oppdelt og blir behandlet hver for seg av Miljødirektoratet. På denne måten 
mister man helhetsvurderingen og det vil være vanskelig å se hva den samlede faren for 
forurensing er. 
Miljørisikovurderingen viser flere antagelser og sannsynligheter og den viser stor usikkerhet om 
konsekvenser ved anlegget. For Sunndal Kommune er det uakseptabelt at miljøkonsekvensene 
ved et slik anlegg ikke kan garanteres med 100% sikkerhet. 
I tillegg kommer usikkerheten med lang transport for hovedmengden av avfallet, enten på vei 
eller på sjø. Kommunestyret i Sunndal vil påpeke at Sunndal kommune er nærmeste nabo til 
Raudsand, og fjordstrømmene går innover mot våre bygder Jordalsgrenda, Oppdøl og 
Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. 
Til den gjeldende søknaden om deponi for ordinært avfall på Raudsand (deponi 2) ber for øvrig 
Sunndal kommunestyre Miljødirektoratet om følgende: 

 Det må ikke gis tillatelse til å frafalle kravet om dobbel bunntetting i deponiet. 
 Det må settes krav om at det avsettes penger til avslutning av deponiet fra dag én. Tidligere 

erfaringer viser at dette er nødvendig for å få en sikkert avslutningsprosess. 
 Gjennomføringsfrekvensen av resipientundersøkelse i Tingvollfjorden må økes. Ved 

gjennomføring hvert 6. år kan det potensielt skje mye skade i fjorden før det blir oppdaget. 

Hvis ikke dette kan etterkommes, ber Sunndal kommune om at driftssøknaden fra Bergmesteren 
Raudsand AS avslås. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 
 
Representanten Edgar Gundersen, AP, fremmet følgende oversendelsesforslag: 



«Sunndal kommunestyre ber administrasjonen forberede en forespørsel til Riksrevisjonen om en 
forvaltningsrevisjon av Miljødirektoratets behandling og oppfølging av deponiene på Raudsand.  
Bakgrunnen er: 

- Grunnlovens paragraf 112 som slår fast at Staten skal verne om naturen og miljøet for 
framtidige generasjoner. 

- Forskrift om gjenvinning og behandling av avfall.  Uro for at denne ikke er fulgt og at 
farlig er blandet med annet avfall.  Ikke deklarert farlig avfall. 

 
Kommunestyret ber om at saken legges fram for behandling på møtet den 6. september 2017. 
Kommunestyret ber også om at våre berørte nabokommuner blir forespurt om deltakelse i en felles 
henvendelse til Riksrevisjonen.» 
 
Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følgende forslag: 
«Sunndal kommunestyre uttaler følgende til høringa om deponi på Raudsand: 

1. Vi er tilfreds med at gammelt avfall i området for deponi 2 bli ordnet og tildekket på 
skikkelig vis. 

2. Vi mangler et deponi for ordinært avfall og som kan ta imot ikke-reaktivt farlig avfall i 
vårt nærområde og er derfor tilfreds med at det blir laget til for mottak av: 

a. Middels og lett forurensede masser fra bygg- og anleggsvirksomhet 
b. Forurensede gravemasser i urbane og industrielle områder 
c. Betong 
d. Sedimenter fra mudringsoperasjoner 
e. Skytebanemasser 
f. Restfraksjon fra behandlede borkaks 
g. Bunnaske fra avfallsforbrenningsanlegg etter utsortering av metaller 
h. Gateoppsop, ristgodt, silgods og sandfang – aktiv kullavfall fra avløpsrenseanlegg 
i. Asbestholdig avfall, forbehandlet og deponert etter retningslinjer angitt av 

miljøvernmyndighetene 
3. Vi ber om at det settes krav om at det avsettes penger til avslutning av deponi fra dag èn.» 

 
VOTERING: 
Innstillingen fra økonomi- og planutvalget ble satt opp imot forslaget fra Erling Rød.  Innstillingen 
ble vedtatt med 26 mot 1 stemme avgitt for forslaget. 
Oversendelsesforslaget ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 
 
Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 
  



 

Vedtak: 

Den omsøkte driftssøknaden for deponi 2 på Raudsand kommer i tillegg til utslipp fra 
eksisterende deponi 1 og fra gruvene der eksisterende gruveganger er fylt med store mengder 
farlig avfall. Fjorden utenfor Raudsand har dårlig vannkvalitet og er dels sterkt forurenset. Det 
er varslet enda en søknad om utslipp fra deponiet for uorganisk farlig avfall på Raudsand, som 
behandles i samme reguleringsplan. 
Før det gis nye tillatelser for avfallsdeponering på Raudsand, ber derfor Sunndal kommune om 
at Miljødirektoratet krever en kartlegging av hva slags avfall som er deponert i dagens deponi, 
og i hvilke mengder. Videre krever Sunndal kommune at det iverksettes nødvendig opprydding i 
eksisterende deponi og rensing av avrenning og annen forurensing. 
Driftssøknaden er også første trinn i gjennomføring av en reguleringsplan som innebærer store 
konsentrasjoner av forurensede og farlige stoffer på Raudsand, samt prosessering av tilsvarende 
med utslipp til Tingvollfjorden. Kommunestyret i Sunndal er sterkt kritiske til at det allerede i 
første runde søkes dispensasjon fra krav i avfallsforskriften. 
For Tingvollfjorden er det den samlede belastningen som er vesentlig. Alle utslipp, planlagte, 
ikke planlagte, godkjente og ikke godkjente vil før eller siden havne i Tingvollfjorden. Sunndal 
kommune finner det uakseptabelt at søknadene om etablering av deponi innenfor området på 
Raudsand kommer oppdelt og blir behandlet hver for seg av Miljødirektoratet. På denne måten 
mister man helhetsvurderingen og det vil være vanskelig å se hva den samlede faren for 
forurensing er. 
Miljørisikovurderingen viser flere antagelser og sannsynligheter og den viser stor usikkerhet om 
konsekvenser ved anlegget. For Sunndal Kommune er det uakseptabelt at miljøkonsekvensene 
ved et slik anlegg ikke kan garanteres med 100% sikkerhet. 
I tillegg kommer usikkerheten med lang transport for hovedmengden av avfallet, enten på vei 
eller på sjø. Kommunestyret i Sunndal vil påpeke at Sunndal kommune er nærmeste nabo til 
Raudsand, og fjordstrømmene går innover mot våre bygder Jordalsgrenda, Oppdøl og 
Øksendalsøra samt kommunesenteret Sunndalsøra. 
Til den gjeldende søknaden om deponi for ordinært avfall på Raudsand (deponi 2) ber for øvrig 
Sunndal kommunestyre Miljødirektoratet om følgende: 

 Det må ikke gis tillatelse til å frafalle kravet om dobbel bunntetting i deponiet. 
 Det må settes krav om at det avsettes penger til avslutning av deponiet fra dag én. Tidligere 

erfaringer viser at dette er nødvendig for å få en sikkert avslutningsprosess. 
 Gjennomføringsfrekvensen av resipientundersøkelse i Tingvollfjorden må økes. Ved 

gjennomføring hvert 6. år kan det potensielt skje mye skade i fjorden før det blir oppdaget. 

Hvis ikke dette kan etterkommes, ber Sunndal kommune om at driftssøknaden fra Bergmesteren 
Raudsand AS avslås. 
 
 
OVERSENDELSESFORSLAG: 
Sunndal kommunestyre ber administrasjonen forberede en forespørsel til Riksrevisjonen om en 
forvaltningsrevisjon av Miljødirektoratets behandling og oppfølging av deponiene på Raudsand.  
Bakgrunnen er: 

- Grunnlovens paragraf 112 som slår fast at Staten skal verne om naturen og miljøet for 
framtidige generasjoner. 

- Forskrift om gjenvinning og behandling av avfall.  Uro for at denne ikke er fulgt og at 
farlig er blandet med annet avfall.  Ikke deklarert farlig avfall. 

 



Kommunestyret ber om at saken legges fram for behandling på møte den 6. september 2017.06.14 
Kommunestyret ber også om at våre berørte nabokommuner blir forespurt om deltakelse i en felles 
henvendelse til Riksrevisjonen. 
 
 

 
 

PS 38/17 Årsmelding for Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2016». 
 
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2016». 
 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Rådmann Randi Dyrnes og økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis om gjeldende 
sak, samt de to neste sakene i møtet, sak 39/17 Sunndal kommune – regnskap 2016 og sak 40/17 
Finansrapport 2016. 
 
Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner «Årsmelding Sunndal kommune 2016». 
 

 
 

PS 39/17 Sunndal kommune - regnskap 2016 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2016.  
  
Mindreforbruket, kr 31.591.512,68 fordeles slik;    
1) Avsetning til ordinært disposisjonsfond: 10,8 mill.  



2) Avsetning til – Renteutviklingsfondet  
(nytt navn: rentesikringsfond) (disposisjonsfond): 5 mill.  

3) Avsetning til – Flyktningefondet  
(nytt navn: «Periodisering av flyktningemidler») (disposisjonsfond): 9,8 mill.  

4) Avsetning til – Næringsfondet (disposisjonsfond): 6,0 mill.  
 

Kommunens driftsbudsjett for 2017 reguleres tilsvarende.  
  
Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2016.  
  
Mindreforbruket, kr 31.591.512,68 fordeles slik;    
5) Avsetning til ordinært disposisjonsfond: 10,8 mill.  
6) Avsetning til – Renteutviklingsfondet  

(nytt navn: rentesikringsfond) (disposisjonsfond): 5 mill.  
7) Avsetning til – Flyktningefondet  

(nytt navn: «Periodisering av flyktningemidler») (disposisjonsfond): 9,8 mill.  
8) Avsetning til – Næringsfondet (disposisjonsfond): 6,0 mill.  

 
Kommunens driftsbudsjett for 2017 reguleres tilsvarende.  
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følgende tilleggsforslag fra FrP: 
«Noter 
Kristiansund og Nordmøre Havn IKS mangler under andre rettsobjekter 
 
Note 2 Godtgjørelse til ordfører for andre verv mangler. 
 
Note 5 Aksjer og andeler til varig eie 
Kristiansund og Nordmøre Havn IKS er ikke listet 
Verdien av 50 % Sunndal Parkering AS er satt for høyt 
Verdien av andre selskaper er også satt feil 
 
Note 10 Andre vesentlige forpliktelser 
Kommunen hefter 100 % for alt i Sunndal Energi 



Kommunen hefter for sin andel i IKS-er NIR og KNH.» 
 
VOTERING: 
Tilleggsforslaget fra FrP falt med 5 mot 21 stemmer. 
Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner fremlagt regnskap for Sunndal kommune for 2016.  
  
Mindreforbruket, kr 31.591.512,68 fordeles slik;    
9) Avsetning til ordinært disposisjonsfond: 10,8 mill.  
10) Avsetning til – Renteutviklingsfondet  

(nytt navn: rentesikringsfond) (disposisjonsfond): 5 mill.  
11) Avsetning til – Flyktningefondet  

(nytt navn: «Periodisering av flyktningemidler») (disposisjonsfond): 9,8 mill.  
12) Avsetning til – Næringsfondet (disposisjonsfond): 6,0 mill.  

 
Kommunens driftsbudsjett for 2017 reguleres tilsvarende.  
 
 

 
 

PS 40/17 Finansrapport 2016 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar gjeldsrapporten til etterretning. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar gjeldsrapporten til etterretning. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Kommunestyret tar gjeldsrapporten til etterretning. 



 
 

 
 

PS 41/17 Tertialrapport - 1. tertial 2017 - Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar tertialrapporten for 1. tertial 2017 til etterretning. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 31.05.2017  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret. 

Kommunestyret tar tertialrapporten for 1. tertial 2017 til etterretning. 
 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 01.06.2017  

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg til rådmannens innstilling. 
 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling for kommunestyret:  

Kommunestyret tar tertialrapporten for 1. tertial 2017 til etterretning. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis.   
 
Tertialrapportene fra tjenestene ble presentert på følgende: 

 Assisterende rådmann Harriet Berntsen presenterte tertialrapporten for rådmannen og 
service- og informasjonsavdelinga. 

 Økonomisjef Andrea Fivelstad presenterte tertialrapporten for økonomiavdelinga. 
 Plansjef Anne Guri Aase presenterte tertialrapporten for plan-, miljø- og næringstjenesten. 
 Rådmann Randi Dyrnes presenterte tertialrapporten for innvandrertjenesten. 

 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillinga. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar tertialrapporten for 1. tertial 2017 til etterretning. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 



 
 

Vedtak: 

Kommunestyret tar tertialrapporten for 1. tertial 2017 til etterretning. 
 
 

 
 

PS 42/17 Sunndal Energi KF - årsberetning og regnskap 2016 
 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner årsberetning og regnskap 2016 for Sunndal Energi KF. 
Regnskapet viser en samlet driftsinntekt på 79,7 mill og et overskudd etter skatt på 9,5 mill. 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Kolbjørn Solem, daglig leder i Sunndal Energi KF, orienterte innledningsvis. 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre godkjenner årsberetning og regnskap 2016 for Sunndal Energi KF. 
Regnskapet viser en samlet driftsinntekt på 79,7 mill og et overskudd etter skatt på 9,5 mill. 
 
 

 
 

PS 43/17 Sunndal Energi KF - Disponering av årsoverskudd 2016 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyret vedtar at overskuddet i Sunndal energi KF sitt regnskap for 2016 
disponeres i tråd med styret sitt forslag;  
 
Utbytte til eier   kr 4 300 000 
Overført annen egenkapital  kr  5 219 569  
SUM     kr  9 519 569 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 



Vedtak: 

Sunndal kommunestyret vedtar at overskuddet i Sunndal energi KF sitt regnskap for 2016 
disponeres i tråd med styret sitt forslag;  
 
Utbytte til eier   kr 4 300 000 
Overført annen egenkapital  kr  5 219 569  
SUM     kr  9 519 569 
 
 

 
 

PS 44/17 Budsjettreguleringer 1. tertial 2017 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner følgende budsjettendringer 

Nr          i 1000 kr  
1 Barnehagetjenesten, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  325  
2 Personalavdelingen, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  350  

3 
Redusert inntekt på ansvar 8400 pga. all inntekt for ressurs krevende brukere er 
flyttet til PLO              5 324  

4 Reduserte utgifter pensjon, KLP             -9 300  
5 Reduserte utgifter til arbeidsgiveravgift (AGA), pga. redusert pensjon, PKL                -986  
6 Balansering av budsjettet ved å redusere inntekten fra bruk av disposisjonsfond              4 287  
7 Flytting av inntekt fra naturressursskatt fra ansvar 8000 (til nytt ansvar 8400)            13 378  
8 Flytting av inntekt fra naturressursskatt (fra ansvar 8000) til nytt ansvar 8400          -13 378  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner følgende budsjettendringer 

Nr          i 1000 kr  
1 Barnehagetjenesten, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  325  
2 Personalavdelingen, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  350  

3 
Redusert inntekt på ansvar 8400 pga. all inntekt for ressurs krevende brukere er 
flyttet til PLO              5 324  

4 Reduserte utgifter pensjon, KLP             -9 300  
5 Reduserte utgifter til arbeidsgiveravgift (AGA), pga. redusert pensjon, PKL                -986  
6 Balansering av budsjettet ved å redusere inntekten fra bruk av disposisjonsfond              4 287  
7 Flytting av inntekt fra naturressursskatt fra ansvar 8000 (til nytt ansvar 8400)            13 378  
8 Flytting av inntekt fra naturressursskatt (fra ansvar 8000) til nytt ansvar 8400          -13 378  

 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  



Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner følgende budsjettendringer 

Nr          i 1000 kr  
1 Barnehagetjenesten, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  325  
2 Personalavdelingen, styrking av budsjettet iht. vedtak. K.sak 19/17                  350  

3 
Redusert inntekt på ansvar 8400 pga. all inntekt for ressurs krevende brukere er 
flyttet til PLO              5 324  

4 Reduserte utgifter pensjon, KLP             -9 300  
5 Reduserte utgifter til arbeidsgiveravgift (AGA), pga. redusert pensjon, PKL                -986  
6 Balansering av budsjettet ved å redusere inntekten fra bruk av disposisjonsfond              4 287  
7 Flytting av inntekt fra naturressursskatt fra ansvar 8000 (til nytt ansvar 8400)            13 378  
8 Flytting av inntekt fra naturressursskatt (fra ansvar 8000) til nytt ansvar 8400          -13 378  

 
 

 
 

PS 45/17 Nytt rapporteringssystem i Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret vedtar forslag til nytt regnskaps- og aktivitetsrapportering for Sunndal 
kommune. Regnskapsrapportering i økonomi- og planutvalgets møter gjennomføres fra høsten 
2017. Ny mal for tertialrapportene gjennomføres fra og med 1.1.2018. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar forslag til nytt regnskaps- og aktivitetsrapportering for Sunndal 
kommune. Regnskapsrapportering i økonomi- og planutvalgets møter gjennomføres fra høsten 
2017. Ny mal for tertialrapportene gjennomføres fra og med 1.1.2018. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Rådmann Randi Dyrnes og representanten Synnøve Helland, leder for arbeidsgruppa, orienterte 
innledningsvis. 
Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak 



Kommunestyret vedtar forslag til nytt regnskaps- og aktivitetsrapportering for Sunndal 
kommune. Regnskapsrapportering i økonomi- og planutvalgets møter gjennomføres fra høsten 
2017. Ny mal for tertialrapportene gjennomføres fra og med 1.1.2018. 
 
 

 
 

PS 46/17 Innkjøpsreglement Sunndal kommune 2017 etter nytt 
lovverk om offentlige anskaffelser - ny behandling 
Rådmannens innstilling 

 
Sunndal kommunestyre vedtar nytt innkjøpsreglement i tråd vedlegg 1 gjeldende fra 
14.06.2017.  
Skiensmodellen utgår og erstattes med den til enhver tid gjeldene Telemarksmodell for bygg og 
anleggskontrakter i vedlegg 5.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Innkjøpsansvarlig Monica Holthe orienterte innledningsvis om de endringer i saksframlegget og 
innstillingen som er gjort siden saken ble lagt fram første gang i utvalget 25.04.2017. 
 
Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, la fram følgende oversendelsesforslag fra H, V og 
KrF: 
«Det må være slik at miljøperspektivet skal trekkes inn ved innkjøp og anskaffelser.» 
 
Under debatten trakk Arne Christen Drøpping sitt forslag. 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar nytt innkjøpsreglement i tråd vedlegg 1 gjeldende fra 
14.06.2017.  
Skiensmodellen utgår og erstattes med den til enhver tid gjeldene Telemarksmodell for bygg og 
anleggskontrakter i vedlegg 5.  
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Innkjøpsansvarlig Monica Holthe orienterte innledningsvis. 
 
Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følgende tilleggsforslag: 
«Nytt punkt: 



Når kommunen, alene eller sammen med andre offentlige organer, betaler mer enn 50 % av 
kostnaden, skal tiltaket og arbeidet konkurranseutsettes hvis beløpet er over kr 100 000,-.» 
 
VOTERING: 
Tilleggsforslaget falt med 6 mot 20 stemmer. 
Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar nytt innkjøpsreglement i tråd med vedlegg 1 gjeldende fra 
14.06.2017.  
Skiensmodellen utgår og erstattes med den til enhver tid gjeldene Telemarksmodell for bygg og 
anleggskontrakter i vedlegg 5.  

 
 

 
 

PS 47/17 Kommunal forskrift om rett til sykehjemsplass 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar kommunal forskrift om rett til sykehjemsplass. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 31.05.2017  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 
 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar kommunal forskrift om rett til sykehjemsplass. 
 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar kommunal forskrift om rett til sykehjemsplass. 
 
 

 
 

PS 48/17 Sunndalsøra samfunnshus BA - mandat til årsmøtet 
Rådmannens innstilling 



Sunndal kommunestyre gir sin representant i årsmøtet for Sunndalsøra samfunnshus BA følgende 
mandat til kommende årsmøte:  
Utredning av en oppløsning av foretaket Sunndalsøra samfunnshus BA. Målsettingen er full 
kommunal overtakelse av eiendom og drift. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Innledningsvis ble kommunestyrets medlemmer bedt om å vurdere sin habilitet med bakgrunn 
i om de har tilknytning til saken som eiere i Sunndalsøra Samfunnshus BA, ref. oversikten over 
eiere i vedlegg 1.  Rådmann Randi Dyrnes redegjorde for reglene om habilitet. 

 

Følgende representanter fikk sin habilitet i saken vurdert: 

- Jorunn Silseth sitter i styret for LO Indre Nordmøre, tidligere LO Sunndal, og i 
Fagforbundet Sunndal, tidligere Sunndal kommunale fagforening. Ble erklært inhabil, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

- Bjørn Flemmen Steinland sitter i styret for Sunndal Sparebank.  Steinland ble erklært 
inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

- Stig Rune Andreassen sitter som nestleder i styret for Sunndal boligbyggelag.  Ble erklært 
inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

- Arne Magne Rønningen sitter i generalforsamlinga for Sunndal Sparebank.  Rønningen 
ble erklært habil med 19 mot 2 stemmer, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Det var 22 voterende etter dette. 

 

Etter at habilitetsspørsmålene var ferdigbehandlet, orienterte rådmannen videre om saken. 

 

Representanten Steinar Husby, V, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Sunndal kommune skal ved en eventuell avvikling av Sunndalsøra Samfunnshus BA og 
overtakelse av Sunndal kulturhus, lage nye kommunale retningslinjer for kulturhuset.  De nye 
retningslinjene skal ta til etterretning: 

1. Husets tidligere intensjoner som lå til grunn for reisingen av Sunndalsøra samfunnshus i 
1960 og oppgradering i 1990, med fokus på å være et tilgjengelig hus som bidrar til å 
fremme kulturlivet i kommunen og regionen 

2. Dagens muligheter og utfordringer, samt erfaringer og innspill fra dagens brukere.» 
 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag: 

«Alternativt forslag: 
 
Sunndal kommunestyre gir sin representant i årsmøtet for Sunndalsøra samfunnshus BA 
følgende mandat til kommende årsmøte:  
 



Det nyvalgte styret for Sunndalsøra samfunnshus skal gis i mandat og oppgave å: 
 
1. Utrede en oppløsning av foretaket Sunndalsøra samfunnshus BA, med målsetting om full 

kommunal overtakelse av eiendommen og driften av denne 
2. Vurdere selskapets vedtekter og eventuelt endre selskapsform slik at selskapet kan drives 

lovlig, og en eventuell oppløsning blir mulig 
3. Gjennomgå avtalene som ble inngått i forbindelse med byggingen av Sunndal folkebibliotek 

og Sunndal kulturhus, og vurdere om disse er tilfredsstillende fulgt opp av og for selskapet  
4. Kalle inn til ekstraordinær generalforsamling for selskapet så snart disse oppgavene er 

utført, og legge sakene fram for denne.» 
 

 

Representanten Erling Rød, FrP, fremmet følgende forslag: 

«Sunndal kommunestyre gir sin representant i årsmøtet for Sunndalsøra Samfunnshus BA 
følgende mandat til kommende årsmøte om å arbeide for: 

Det velges et nytt styre med 5 medlemmer. 

Styret skal arbeide for å få alt på bordet etter 10 års forsømmelser. 

Styret skal benytte en uavhengig revisor eller advokat i sitt arbeid. 

Styret skal finne verdien av selskapet hvordan verdiene kan fordeles. 

Styret skal anbefale om videre drift eller avvikling og salg til kommunen er best.» 

 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

 

Arbeiderpartiets (AP) forslag fremmet av Lusie Gjersvoll: 

Punkt 1 ble vedtatt med 20 mot 2 stemmer. 

Punkt 2 ble vedtatt med 21 mot 1 stemme. 

Punkt 3 ble vedtatt med 21 mot 1 stemme. 

Punkt 4 ble vedtatt med 21 mot 1 stemme. 

 

Fremskrittspartiets (FrP) forslag fremmet av Erling Rød: 

Første setning ble vedtatt med 20 mot 2 stemmer. 

Andre setning falt med 2 mot 20 stemmer. 

Tredje setning falt med 2 mot 20 stemmer. 

Fjerde setning falt med 10 mot 12 stemmer. 

Femte setning ble vedtatt med 15 mot 7 stemmer. 

 

Oversendelsesforslaget fra Venstre (V) fremmet av Steinar Husby ble enstemmig vedtatt. 



 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre gir sin representant i årsmøtet for Sunndalsøra samfunnshus BA 
følgende mandat til kommende årsmøte:  
Det velges et nytt styre med 5 medlemmer. 

Det nyvalgte styret for Sunndalsøra samfunnshus skal gis i mandat og oppgave å: 
1. Utrede en oppløsning av foretaket Sunndalsøra samfunnshus BA, med målsetting om full 

kommunal overtakelse av eiendommen og driften av denne 
2. Styret skal anbefale om videre drift eller avvikling og salg til kommunen er best. 
3. Vurdere selskapets vedtekter og eventuelt endre selskapsform slik at selskapet kan drives 

lovlig, og en eventuell oppløsning blir mulig 
4. Gjennomgå avtalene som ble inngått i forbindelse med byggingen av Sunndal folkebibliotek 

og Sunndal kulturhus, og vurdere om disse er tilfredsstillende fulgt opp av og for selskapet  
5. Kalle inn til ekstraordinær generalforsamling for selskapet så snart disse oppgavene er 

utført, og legge sakene fram for denne. 
 
 

OVERSENDELSESFORSLAG: 

Sunndal kommune skal ved en eventuell avvikling av Sunndalsøra Samfunnshus BA og 
overtakelse av Sunndal kulturhus, lage nye kommunale retningslinjer for kulturhuset.  De nye 
retningslinjene skal ta til etterretning: 

1. Husets tidligere intensjoner som lå til grunn for reisingen av Sunndalsøra samfunnshus i 
1960 og oppgradering i 1990, med fokus på å være et tilgjengelig hus som bidrar til å 
fremme kulturlivet i kommunen og regionen 

2. Dagens muligheter og utfordringer, samt erfaringer og innspill fra dagens brukere. 
 
 

 

PS 49/17 Stengning av kommunal veg - Erik Hauges alle mot 
Sunndalsvegen ved Holten 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar, med hjemmel i veglovens §7, stengning av Erik Hauge allè mot 
Rv. 70 Sunndalsvegen ved Holten.  
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 



Sunndal kommunestyre vedtar, med hjemmel i veglovens §7, stengning av Erik Hauge allè mot 
Rv. 70 Sunndalsvegen ved Holten.  
 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar, med hjemmel i veglovens §7, stengning av Erik Hauge allè mot 
Rv. 70 Sunndalsvegen ved Holten.  
 

 
 

PS 50/17 Ruteendringsprosessen 2018 og endringer i fergenes 
juleruter - innspill fra Sunndal kommune 
Rådmannens innstilling 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra 
Molde lufthavn. 

2. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
3. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt 
viktig for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere 
plass for pasientene på bussene.  

6. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses 
slik at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse 
kommunene. 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Særutskrift av behandlingen av saken i eldrerådet og rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 23.05.2017 ble lagt ut i møtet.  Vedtaket i rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne var for øvrig innarbeidet i eldrerådet sitt vedtak. 
 
Ordfører Ståle Refstie fremmet, på vegne av utvalget, forslag til vedtak i henhold til vedtaket i 
eldrerådet. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 



 
Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 
 
 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med avganger 
morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må bussruter 
mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
 Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det er heller ikke av 

og påstigning/busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvad-ura på RV70. 
3. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere plass 
for pasientene på bussene.  

6. Bussrut..er mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

7. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil/buss tilrettelagt for disse. 

8. Viser til punktene 4 og 6 og ber om at buss skal trafikkere den gamle fylkesvegen gjennom 
Ålvundeid. 

 

 

Behandling i Eldrerådet - 23.05.2017  

Eldrerådet fikk framlagt i møtet vedtaket fra rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne: 
Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med avganger 
morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må bussruter 
mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
 Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det er heller ikke av og 

påstigning/busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvad-ura på RV70. 
3. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere plass 
for pasientene på bussene.  

6. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 



7. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil/buss tilrettelagt for disse. 

 
Eldrerådet satte fram slik forslag til tillegg: Nytt punkt: Viser til punktene 4 og 6 og ber om at 
buss skal trafikkere den gamle fylkesvegen gjennom Ålvundeid. 
 
Eldrerådet sluttet seg til det framlagte vedtaket fra rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne, som sammen med det framsatte forslaget fra eldrerådet ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med avganger 
morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må bussruter 
mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
 Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det er heller ikke av og 

påstigning/busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvad-ura på RV70. 
3. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere plass 
for pasientene på bussene.  

6. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

7. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil/buss tilrettelagt for disse. 

8. Viser til punktene 4 og 6 og ber om at buss skal trafikkere den gamle fylkesvegen gjennom 
Ålvundeid. 

 

Behandling i Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 22.05.2017  

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne satte fram slike endringsforslag: 
1. Punkt 3 flyttes fram til punkt 2.  Punkt 2 blir nytt punkt 3. 
2. Nytt kulepunkt under nye punkt 2: Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom 

Grøavegen.  Det er heller ikke av og påstigning /busslomme fra Elverhøy bru til grensen 
ved Flatvad-ura på RV70. 

3. Nytt punkt 7: Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med 
nedsatt funksjonsevne – det vil si bil/buss tilrettelagt for disse. 

 
De framsatte endrings- og tilleggsforslagene ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak 



Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med avganger 
morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må bussruter 
mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
 Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det er heller ikke 

av og påstigning/busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvad-ura på 
RV70. 

3. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere plass 
for pasientene på bussene.  

6. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

7. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil/buss tilrettelagt for disse 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Innstillingen fra økonomi- og planutvalget, som er i samsvar med uttalelsen fra eldrerådet og 
mennesker med nedsatt funksjonsevne, ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Kommunestyret ber Møre og Romsdal fylke videreformidle følgende innspill i 
ruteendringsprosessen 2018 fra Sunndal kommune i prioritert rekkefølge: 

1. Nye bussruter annenhver time Sunndalsøra – Molde / Molde - Sunndalsøra med 
avganger morgen / formiddag og ettermiddag / kveld. Uavhengig av rutefrekvens må 
bussruter mellom Sunndalsøra og Molde korrespondere med flyavganger til og fra Molde 
lufthavn. 

2. Nye bussruter tilpasset flere togavganger til / fra Trondheim fra Oppdal. 
a. Buss til og fra Oppdal skal fortsatt gå igjennom Grøavegen.  Det er heller ikke av 

og påstigning/busslomme fra Elverhøy bru til grensen ved Flatvad-ura på RV70. 
3. Avgangene i fergenes juleruter må opprettholdes på dagens nivå.  
4. Bussrute tur / retur Ålesund / Trondheim om Sunndalsøra, Surnadal og Rindal må 

opprettholdes, da dette er et viktig kollektivtilbud på Indre Nordmøre, og spesielt viktig 
for syketransport og for studenter. 

5. Ved syketransport må det være mulig for pasienter/sjukehus i Helse Midt å reservere 
plass for pasientene på bussene.  

6. Bussruter mellom Tingvoll og Sunndalsøra og Surnadal og Sunndalsøra må tilpasses slik 
at de muliggjør pendling for elever i videregående skole mellom disse kommunene. 

7. Hjem for en 50-lapp for 18 – 23 år skal også gjelde for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne – det vil si bil/buss tilrettelagt for disse. 



8. Viser til punktene 4 og 6 og ber om at buss skal trafikkere den gamle fylkesvegen gjennom 
Ålvundeid. 

 

 
 

PS 51/17 Mogrenda Borettslag - søknad om kostnadsdekning 2016 - 
2017 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre innvilger søknaden fra Mogrenda Borettslag datert 08.02.2017 om 
kostnadsdekning av husleierestanser for perioden 01.02.2016 -  28.02.2017: 
 

 Andel felleskostnader kr 67.798,- 
 
Bevilgningen finansieres med bruk av disposisjonsfond med kr 67.798,-. Tilsvarende beløp 
overføres som en tilleggsbevilgning for 2014 til Pleie- og omsorgstjenesten til dekning av utgiften. 
Pleie- og omsorgstjenestens netto budsjettramme for 2017, økes tilsvarende 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  

Representantene Jørgen Singsdal, SP, og Trygve Stavik ba om å få vurdert sin habilitet. 
Singsdal med bakgrunn i at han sitter i styret for Mogrenda borettslag, som er part i saken.  Stavik 
med bakgrunn i at hans bestemor er andelseier i Mogrenda borettslag.  Representantene fratrådte 
under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 
 
Formannskapssekretær Brit H. Resell redegjorde for reglene om habilitet og vurderer både Jørgen 
Singsdal og Trygve Stavik inhabile i behandlingen av saken.  Økonomi- og planutvalget sluttet 
seg til vurderingene og erklærte Jørgen Singsdal inhabil i saken etter forvaltningslovens § 6, 1. 
ledd bokstav e), og Trygve Stavik etter forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b). 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillinga. 
 
 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre innvilger søknaden fra Mogrenda Borettslag datert 08.02.2017 om 
kostnadsdekning av husleierestanser for perioden 01.02.2016 -  28.02.2017: 
 

 Andel felleskostnader kr 67.798,- 
 
Bevilgningen finansieres med bruk av disposisjonsfond med kr 67.798,-. Tilsvarende beløp 
overføres som en tilleggsbevilgning for 2014 til Pleie- og omsorgstjenesten til dekning av utgiften. 
Pleie- og omsorgstjenestens netto budsjettramme for 2017, økes tilsvarende 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  



Representantene Jørgen Singsdal, SP, Bjørn Røkkum og Trygve Stavik, begge AP, ba om å få 
vurdert sin habilitet.  Singsdal med bakgrunn i at han sitter i styret for Mogrenda borettslag, som 
er part i saken.  Røkkum med bakgrunn i at hans tante er andelseier, og Stavik med bakgrunn i at 
hans bestemor er andelseier i borettslaget.  Representantene fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.   
 
Rådmann Randi Dyrnes redegjorde for reglene om habilitet og vurderer både Jørgen Singsdal og 
Trygve Stavik inhabile i behandlingen av saken.  Det ble opplyst om at begge representantene var 
blitt erklært inhabil i behandlingen av samme sak i økonomi- og planutvalget.  Røkkum vurderes 
som habil da «tante» ikke er nær nok til å bli berørt av habilitetsreglene i forvaltningslovens § 6, 
1. ledd bokstav b).  Røkkum har heller ikke nær kontakt med sin tante og derfor heller ikke berøres 
av § 6, 2. ledd. 
 
Kommunestyret erklærte Jørgen Singsdal inhabil i saken etter forvaltningslovens § 6, 1. ledd 
bokstav e), og Trygve Stavik etter forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b).  Kommunestyret 
erklærte Røkkum habil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav b), jf. Fvl. § 6. 2. ledd følgende. 
 
Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre innvilger søknaden fra Mogrenda Borettslag datert 08.02.2017 om 
kostnadsdekning av husleierestanser for perioden 01.02.2016 -  28.02.2017: 
 

 Andel felleskostnader kr 67.798,- 
 
Bevilgningen finansieres med bruk av disposisjonsfond med kr 67.798,-. Tilsvarende beløp 
overføres som en tilleggsbevilgning for 2014 til Pleie- og omsorgstjenesten til dekning av utgiften. 
Pleie- og omsorgstjenestens netto budsjettramme for 2017, økes tilsvarende 
 

 
 

PS 52/17 Hydro cup - økonomisk støtte 2017 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi-, og planutvalget vedtar å støtte Hydro Cup 2017 med 100.000 kroner. 
Dette finansieres gjennom næringsfondet.  

2. Sunndal kommune vil også på andre vis støtte Hydro Cup 2017. Kulturtjenesten har 
i den forbindelse tatt initiativ til å gjennomføre flere arrangement på kulturhuset og 
Øra torget lørdag 27. mai.  

3. Det forutsettes at kommunen profileres aktivt i forbindelse med cupen.  
4. Utgiftene belastes konto 14701 4110 3800, tilskudd til idrett, ikke kommunale tiltak.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 30.05.2017  



Under debatten ble det reist en del spørsmål om punkt i innstillinga.  På bakgrunn av dette endret 
rådmannen sin innstilling til følgende: 
«1. Kommunestyret vedtar å støtte Hydro Cup 2017 med 100.000 kroner. Dette 
finansieres av disposisjonsfondet. 
2. Sunndal kommune vil også på andre vis støtte Hydro Cup 2017. Kulturtjenesten har i den 
forbindelse tatt initiativ til å gjennomføre flere arrangement på kulturhuset og Øra torget 
lørdag 27. mai. 
4. Utgiftene belastes konto 14701 4110 3800, tilskudd til idrett, ikke kommunale tiltak. Budsjettet 
for 2017 reguleres tilsvarende.» 
 
Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannen sin nye innstilling. 
 
 

Økonomi- og planutvalget sin innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret vedtar å støtte Hydro Cup 2017 med 100.000 kroner. Dette finansieres av 
disposisjonsfondet. 

2. Sunndal kommune vil også på andre vis støtte Hydro Cup 2017. Kulturtjenesten har i den 
forbindelse tatt initiativ til å gjennomføre flere arrangement på kulturhuset og Øra torget 
lørdag 27. mai. 

3. Utgiftene belastes konto 14701 4110 3800, tilskudd til idrett, ikke kommunale tiltak. 
Budsjettet for 2017 reguleres tilsvarende. 

 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 
 
Representanten Synnøve Helland, SP, fremmet følgende oversendelsesforslag: 
«Tilskudd til Hydro Cup og Barbara bør behandles i budsjettbehandlinga.  Ber om sak høsten 
2017.» 
 
VOTERING: 
Det ble først votert over økonomi- og planutvalgets innstilling, som ble enstemmig vedtatt. 
Deretter ble det votert over oversendelsesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar å støtte Hydro Cup 2017 med 100.000 kroner. Dette finansieres av 
disposisjonsfondet. 

2. Sunndal kommune vil også på andre vis støtte Hydro Cup 2017. Kulturtjenesten har i den 
forbindelse tatt initiativ til å gjennomføre flere arrangement på kulturhuset og Øra torget 
lørdag 27. mai. 

3. Utgiftene belastes konto 14701 4110 3800, tilskudd til idrett, ikke kommunale tiltak. 
Budsjettet for 2017 reguleres tilsvarende. 

 
 



OVERSENDELSESFORSLAG: 
Tilskudd til Hydro Cup og Barbara bør behandles i budsjettbehandlinga.  Ber om sak høsten 
2017. 
 

 
 

PS 53/17 Søknad om permisjon fra verv som leder i oppvekst- og 
omsorgsutvalget 
Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre innvilger søknad om permisjon fra politisk verv som leder for 
oppvekst- og omsorgsutvalget fra Marit Selfors Isaksen i perioden 15.08.2017 – 
01.09.2019. 

2. Sunndal kommunestyre foretar følgende suppleringsvalg etter Marit Selfors Isaksen: 
 Som nytt medlem i oppvekst- og omsorgsutvalget velges ……………….. 
 Som ny leder for oppvekst- og omsorgsutvalget velges …………………. 

 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, fremmet følgende forslag: 
«Til rådmannens innstilling pkt. 2: 
Som nytt medlem og nestleder i oppvekst- og omsorgsutvalget velges Anne Grete Kjelstad. 
Som ny leder for oppvekst- og omsorgsutvalget velges Edgar Gundersen.» 
 
Representanten Halvard Hagen, SP, fremmet følgende alternative forslag til punkt 1 i 
innstillingen: 
«Sunndal kommunestyre innvilger søknad om permisjon fra politiske verv i oppvekst- og 
omsorgsutvalget som leder for oppvekst- og omsorgsutvalget fra Marit Selfors Isaksen i perioden 
15.08.2017-01.09.2019.» 
 
VOTERING: 
Det ble først votert over innstillingens punkt 1 som ble satt opp imot forslaget fremmet av Halvard 
Hagen.  Hagens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Deretter ble forslaget fra AP fremmet av Lusie Gjersvoll votert over punktvis hvor Anne Grete 
Kjelstad ble enstemmig valgt som nestleder og Edgar Gundersen enstemmig valgt som leder av 
oppvekst- og omsorgsutvalget. 
 
Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 
 
 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre innvilger søknad om permisjon fra politiske verv i oppvekst- og 
omsorgsutvalget og som leder for oppvekst- og omsorgsutvalget fra Marit Selfors Isaksen 
i perioden 15.08.2017 - 01.09.2019. 



2. Sunndal kommunestyre foretar følgende suppleringsvalg etter Marit Selfors Isaksen: 
 Som nytt medlem og nestleder i oppvekst- og omsorgsutvalget velges Anne Grete 

Kjelstad. 
 Som ny leder for oppvekst- og omsorgsutvalget velges Edgar Gundersen. 

 

 
 

PS 54/17 TV-aksjonen 2017 - oppnevning av kommunekomité 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram for kommunestyret til behandling uten innstilling fra rådmannen. 
 

Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, fremmet følgende forslag: 
«Frivilligsentralen tek på seg det praktiske ansvaret for TV-aksjonen i samarbeid med økonomi- 
og planutvalget.» 
 
Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø, AP, la fram følgende forslag fra AP: 
«Sunndal kommune velger Frivilligsentralen som kommunekomitè for TV-aksjonen 2017 – 
UNICEF.  Komiteen konstituerer seg selv. 
Sunndal kommune ved service- og informasjonsavdelingen assisterer komiteen i 
gjennomføringen av aksjonen.» 
 
Under debatten sluttet FrP, V, H og SP seg til forslaget fra AP. 
 
VOTERING: 
Forslagene ble satt opp imot hverandre hvor fellesforslaget fra AP, FrP, V, H og SP, fremmet av 
Janne Merete Rimstad Seljebø, ble vedtatt med 22 mot 1 stemme avgitt for forslaget fra KrF, 
fremmet av Arne Christen Drøpping. 
 
Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 
 

Vedtak: 

Sunndal kommune velger Frivilligsentralen som kommunekomitè for TV-aksjonen 2017 – 
UNICEF.  Komiteen konstituerer seg selv. 
Sunndal kommune ved service- og informasjonsavdelingen assisterer komiteen i 
gjennomføringen av aksjonen. 
 

 

  



Interpellasjoner 

IN 3/17 Interpellasjon - nytt styre i Kristiansund og Nordmøre Havn IKS 
Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter i styret for 
Kristiansund og Nordmøre Havn IKS.  Kommunestyret erklært Ståle Refstie inhabil i 
behandlingen av interpellasjonen, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e), og fratrådte under 
behandlingen.  Varaordfører Janne Merete Rimstad Sljebø tiltrådte som ordstyrer. 
 
Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende interpellasjon i kommunestyret: 

«Interpellasjon til kommunestyremøtet 14. juni 2017 
 
Nytt styre i Kristiansund og Nordmøre Havn IK 
 
Sunndal kommunestyre ber om at vår representant i eierorganet for Kristiansund og Nordmøre 
Havn IKS, havnerådet, tar initiativ til at selskapet får et nytt styre. 
 
Selskapet har: 

- overfakturert i stor stil 

- ingen egenkapital 

- brukt penger på noe som ligger utenfor selskapets formål 

- ikke meldt styreendringer til foretaksregisteret 

- ikke holdt fristene for årsmelding og årsregnskap 

- betalt møtegodtgjøring til medlemmer i eierorganet i strid med regelverket 

Selskapet trenger et nytt styre for å ordne opp på en uhildet måte 

 
Erling Rød 
Kommunestyremedlem FrP 
2017-06-05» 
 
Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø la fram følgende svar på interpellasjonen fra Erling 
Rød: 
 
«Svar på interpellasjon i kommunestyret 14.06.17. fra Erling Rød: 
Nytt styre i Kristiansund og Nordmøre Havn IKS. 
 
I en interpellasjon i kommunestyret ønsker Erling Rød at Sunndal kommunestyre ber om at vår 
representant i eierorganet for Kristiansund og Nordmøre Havn IKS, Havnerådet, tar initiativ til 
at selskapet får et nytt styre. 
 
Det er undertegnede som er valgt til Sunndal kommunes representant i Havnerådet 
(representantskapet). 
 



Interpellasjonen dreier seg bl.a. om saken om feil i selvkostregnskapet for KNH og retting av det 
etter tilsyn fra Kystverket. (Innkrevd for mye anløpsavgift) 
Dette vil få økonomiske konsekvenser for selskapet som jeg regner med blir belyst i forkant av 
og i Havnerådsmøtet den 28.juli. 
 
Ut i fra dette ser jeg ikke noen grunn til å foreslå å skifte ut styret, da en vil avvente diskusjonen 
i Havnerådsmøtet den 28.juli. 
 
Ellers så viser jeg til saksframlegg og vedtak i DIS 2-17. 
Kristiansund og Nordmøre Havn IKS – eiermøter/rådsmøter 
Kristiansund og Nordmøre Havn IKS – mandat til generalforsamlingen 
 
Jeg anbefaler kommunestyret å ikke støtte interpellasjonen fra Erling Rød.» 
 
VOTERING: 
Forslaget i interpellasjonen fra Erling Rød.ble satt opp imot svaret fra Janne Merete Rimstad 
Seljebø.  Svaret fra Janne Merete Rimstad Seljebø ble vedtatt med 18 mot 4 stemmer avgitt for 
forslaget fra Erling Rød. 
 
Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 
 
 

Vedtak: 

I en interpellasjon i kommunestyret ønsker Erling Rød at Sunndal kommunestyre ber om at vår 
representant i eierorganet for Kristiansund og Nordmøre Havn IKS, Havnerådet, tar initiativ til 
at selskapet får et nytt styre. 
 
Det er undertegnede som er valgt til Sunndal kommunes representant i Havnerådet 
(representantskapet). 
 
Interpellasjonen dreier seg bl.a. om saken om feil i selvkostregnskapet for KNH og retting av det 
etter tilsyn fra Kystverket. (Innkrevd for mye anløpsavgift) 
Dette vil få økonomiske konsekvenser for selskapet som jeg regner med blir belyst i forkant av 
og i Havnerådsmøtet den 28.juli. 
 
Ut i fra dette ser jeg ikke noen grunn til å foreslå å skifte ut styret, da en vil avvente diskusjonen 
i Havnerådsmøtet den 28.juli. 
 
Ellers så viser jeg til saksframlegg og vedtak i DIS 2-17. 
Kristiansund og Nordmøre Havn IKS – eiermøter/rådsmøter 
Kristiansund og Nordmøre Havn IKS – mandat til generalforsamlingen 
 
Jeg anbefaler kommunestyret å ikke støtte interpellasjonen fra Erling Rød. 
 
 

  



Spørsmål til ordfører 

SP 1/17 Spørsmål til kommunestyremøte 14.06.2017 - svømmehallen, åpen for 
hvem 
Behandling i Kommunestyret - 14.06.2017  

Representanten Steinar Husby, V, la fram følgende spørsmål fra Maja Solli: 
«Svømmehallen, åpen for hvem? 

Gleden var stor da jeg så at svømmehallen skal være åpen i sommer. Gleden var imidlertid 
kortvarig. Åpningstidene som ble annonsert var kun på dagtid, da de fleste av oss er på jobb. I 
tillegg vil det være helt stengt i helgene i juli. Hvem er det svømmehallen skal være åpen for? 
Skal det kun være et tilbud til de som har fri på dagtid? Ja, det er 2 måneder. 2 måneder er 
likevel en god del av året. Det er kanskje den delen av året der man senker pusten litt og 
foreldre lettere tar seg tid til å ta med seg barna i svømmehallen. Et viktig supplement til 
svømmeundervisningen. Hvorfor tar man bort denne muligheten? 

På grunn av at bevegelse i vann gir lav belastning på muskler og ledd, er det en god aktivitetsform 
for alle. Spesielt de som har reumatiske plager har god nytte av bassengtrening. En innsnevring av 
åpningstiden i svømmehallen gir et dårligere tilbud til Sunndal sine innbyggere. Hvordan passer 
dette med økt fokus på folkehelse? 
 
I avisa i dag leste jeg om trivselstiltak i kommunen. Hvis man vil øke trivselen i kommunen,  hvorfor 
reduserer man da dette tilbudet til innbyggerne?  For meg er det trivsel å sitte i badstua og kjenne 
at varmen brer seg i kroppen etter å ha kjent på nordvesten i flere dager. Møte folk i garderoben 
og slå av en prat. I sommer blir en møteplass borte. 
 
Hva er bakgrunnen for disse forandringene i åpningstidene? Er det et sparetiltak? 

mvh 
Maja Solli» 

 
 
Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på spørsmålet fra Maja Solli: 
«Svar til Maja Solli i kommunestyremøtet 14.6.2017 
 
Sak: Svømmehallen, åpen for hvem? 
 
Maja Solli spør meg om hvem svømmehallen er åpen for i sommer. Bakgrunnen er at Sunndal 
svømmehall holder åpent hver dag fra kl. 11:00 til 15:00 i perioden mandag 26.juni til fredag 
18.august, men er helgestengt i juli. Solli spør videre om disse endrede åpningstidene er et 
sparetiltak. Solli mener at de endrede åpningstidene gir et dårlig tilbud til alle som er på jobb i 
sommer, og da spesielt for foreldre som vil ta med barna i svømmehallen, samt for revmatikere 
som har nytte av bassengtrening. 
 
Bakgrunnen for de sommerens åpningstider er som følger: 
 
1. Kommunen har pr. i dag kun faste ansatte til å fylle turnusen i svømmehallen. De med 

kontrakter fikk ikke fornyet avtalene sine på grunn av den forestående renovering av 
svømmehallen. Den var opprinnelig planlagt nå i sommer, men måtte utsettes til høsten. Altså 
ble tiltakene med å tilpasse ressursene fattet på feil grunnlag. Nå er det for sent å reversere 
tiltakene, da de som kommunen hadde ansatt på kontrakt allerede har fått seg nye jobber.  



2. Åpning på dagtid har vært etterspurt av mange. Sommer er også ferietid, med god anledning 
til å bruke svømmehallen på dagtid. Det gjelder både skoleungdom og andre ferierende, ikke 
minst de med små barn. 

3. I påsken hadde svømmehallen åpent kun på dagtid, og dette ble veldig godt mottatt.  
 
Skulle det vise seg at dagåpen svømmehall om sommeren blir en uheldig løsning, er 
Kulturtjenesten villig til å se på åpningstidene på nytt. Først ønsker imidlertid tjenesten å prøve 
denne løsningen, da de tror den er bra både for publikum og ansatte i svømmehallen. 
 
Bakgrunnen for sommerens åpningstider er altså ikke først og fremst innsparing, men et ønske 
om å prøve ut et nytt sommertilbud for innbyggerne og ferierende i Sunndal.» 
 
 

 


